
Referat FAU møte 9.mai 2022 
 
Tilstede: Sigurd, Sigve, Thomas, Tove, Anders, Kristine, Anna 
 

1. Rektor orienterer 

• Fokus i lærergruppen er nytt skoleår. Underveisvurdering. Ny læreplan. Tidlig 
innsats; være tidlig på læring, sosiale saker, mobbing, noe som skjer som ikke 
er bra. Rutiner på dette har de jevnlig. 

• Fokus på nye elever. Overføringsarbeid 7. trinn. og 10.trinn som skal videre.  

• Gode tilsette og lærere  

• Lærestoff og digitale læreverk. Neste år (dersom det blir som vi vet nå) 
digitale plattformer blir satsingen. Ikke produsert så mye nytt. 

2. FAU leder orienterer om ballet 

• Elevrådet og Vegard Landro, lærer, trenger flere voksne til ballet.  
Thomas har meldt seg.  

• Elevrådet styrer kåringer; konge, dronning, kronprins osv. Innspill i FAU om at 
kåringer ikke er greit. Ønsker at dette blir gjort til en bra ting. Rektor tar dette 
videre med Vegard. Elevmedvirkning er viktig, ta elevene på alvor.  

3. Sigve orienterer om støtte som er gitt. 

• Ønske og behov om vannautomat. Blir behandlet via mail i FAU. Dersom 
prisen er grei bestilles det. Rektor sjekker pris.  

• Informere klassekontakter om at de kan søke om midler hos FAU til 
avslutninger i klassene, alle trinn. Må søke til FAU. Inntil 2000,- 

• FAU må søke kommunen om spesifikke ting.  
 

4. Sak angående manglende lærebøker i Klepp skolen, som resulterer i "tilfeldig pensum 
og kildebruk". 

• Misnøye om bruk av  lærebøker/kilder til pensum både hos elever og foreldre. 

• Skjer hos flere skoler. Læreplan har ikke oppdatert undervisningsmateriell, 
har delvis digital. Bruker bl.a Gyldendals skolestudio, Campus (matematikk) 

• Ulik kildebruk hos ulike lærere?  

• Er digitalt beste læremåte?  

• Ett kostnadsspørsmål; rektor informerer. Kommer det midler vil det kanskje 
brukes bøker og digitalt i noen fag. Digitalt er mer oppdatert.  

• Diskusjoner rundt formatet til Ipad. For liten? 
 

5. Avslutning 10.trinn 21.juni, første er 16.30 

• Blir som planlagt, ligger på hjemmesiden 

• 175 elever: 200 roser 

• 2 voksne fra hver klasse + rektor og Erik Gjesdal (avdelingsleder) 15 stk 
blomster 

• Kristine bestiller inn blomster hos Grude gartneri, ønsker levering;  
en rose til hver elev og en blomst e.l. til lærere 

 
6. Eventuelt 

• Natteravner; ingen melder seg 



• Foreldregrupper; hvordan informerer de? Facebook, Spond, mail..... 

• Forslag; FAU/skole ta dette opp på foreldremøte i begynnelsen av året. 

• Forslag om å få inn Vegard Rusnes Tjelta til info om rus hos ungdom (fra No 
Limitation). Info til ungdommen. Sjekker pris og søker evnt. støtte hos 
kommunen.  

• Samtykke til å legge bilder i «minne-album» fra leirskolen i 8.trinn. Har alle 
fått det? 
Samtykke skal innhentes.   
 
Ref. Anna Søyland 


